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NIEUWE GENERATIE

In deze rubriek komt de nieuwe 
generatie aan het woord.  
Hoe kijken zij naar het bedrijf? 
Wat is nodig om het bedrijf te 
laten voortbestaan? Hoe denken 
zij op hun beurt aan de volgende 
generatie? 

werk heel goed te doen. Daarom ging 
ze na haar opleiding aan de slag als 
rundveespecialist bij De Heus Voeders. 
“Voordeel van deze combinatie is dat ik 
enerzijds goed weet wat er speelt op een 
melkveebedrijf en daardoor de melkvee
houders beter kan adviseren en begrijpen. 
Anderzijds leer ik van de melkveehou
ders hoe zij de zaken aanpakken binnen 
hun melkveebedrijf.” 

Koe centraal
Ondanks de onzekerheden in de sector 
ziet Angela de toekomst positief in. 
“Door het beleid van de overheid leer 
je wel om te gaan met veranderingen. 
We doen aan weidegang en weidevogel
beheer en denken na over zonnepanelen. 
Verder zie ik wel wat zich aandient. 
De kracht van ons bedrijf is dat we het 
management eenvoudig houden en de 
koe centraal stellen. Op termijn zou ik 
 willen groeien naar zestig melkkoeien. 
Daarnaast wil ik onze technische ken
getallen verder optimaliseren, het bedrijf 
extensief blijven beheren en broei ik op 
een extra nevenactiviteit.” 

Angela van Noord (27) is melkveehoudster en 
rundveespecialist. Sinds haar 17e zit ze samen met 
haar vader in de maatschap. In de toekomst wil ze 
de boerderij overnemen. 

Op de boerderij in de polder van  
Hellouw voelt Angela van Noord zich al 
sinds haar kindertijd al als een vis in het 
water. Samen met haar vader verzorgt  
ze van jongs af aan vijftig roodbonte  
Holstein melkkoeien met een vleugje 
MaasRijnIJssel in het bloed. “Toen ik in 
de maatschap trad, wist ik nog niet zeker 
of ik het melkvee bedrijf over wilde ne
men. Maar het leek mijn vader handig dat 
ik alvast maat werd. Ik kreeg de vrijheid 
om beslissingen te nemen en kon leren 
van mijn fouten. Zo ben ik uitgegroeid tot 
wie ik nu ben.” 

In eerste instantie zag Angela haar toe
komst in de veterinaire sector. Ze deed 
een opleiding tot dierenartsassistent. 
Daar merkte ze dat het toch vooral de 
landbouwdieren waren die haar aantrok

Melkveehoudster  
en rundveespecialist 

ken en ze deed de opleiding Dier en 
veehouderij op de HAS in Den Bosch. 

Klinische blik
Al die tijd combineerde ze haar studie 
met het werk op de boerderij. Daarnaast 
startte ze een paardenpension op het 
bedrijf. “Dankzij mijn opleidingen heb ik 
een klinische blik op de dieren gekregen. 
Ik zie snel hoe ze in hun vel steken en 
kan daar actie op nemen. Dat komt de 
productie ten goede. De liefde voor de 
dieren komt ook terug in onze visie ‘met 
de natuur mee boeren’. De boomsingel 
op ons bedrijf biedt een mooie 
nestlocatie voor de steenuilen die onze 
muizen opeet. Ook bieden we een goede 
leefomgeving voor vele boerenzwaluwen 
die de vliegen rondom de koeien eten.” 
Samen met haar vader is het boerderij


